



## Suomen Islanninhevosyhdistys ry:n johtokunnan kokous

**Aika** 19.7.2022 klo 20.00

**Paikka** Meet

**Läsnä** Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja), Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja), Julia Wejberg (JW, urheiluvallioikunta), Johanna Niemi (JN, jäsen), Saara Suutarla (SS, pr-vallioikunta), Johanna Korpi (JK, jalostusvallioikunta), Pia Ralli (sihteeri), Mari Väyrynen-Kunnas (MVK, koulutusvallioikunta), Tarja Nordman (TN, varajäsen), Kati Susi (KS, varajäsen)

**Poissa** Sini Mätäsniemi (SM, nuorisovallioikunta), Liina Kuusela (LK, varapuheenjohtaja), Anniina Kanerva Ahonala (AKA, varajäsen), Hanna Leppänen (HL, jäsen sihteeri)

### ASIAT

#### 1§ Kokouksen avaus

- puheenjohtaja avasi kokouksen klo 20.08. Hän toimii kokouksen sihteerinä.

#### 2§ Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus

- JN, JW, PR, MK, TN, SS, SU, JK

#### 3§ Esityslistan hyväksyminen

- hyväksytty

#### 4§ Edellisten kokousten pöytäkirjat

- pöytäkirjat ja muistiot X, X ja X tarkistetaan ja tuodaan hyväksyttäväksi seuraavassa kokouksessa

#### 5§ Talousasiat

##### 5.1. Taloustilanne

- Päätili € 45.715,20 €
- Baanatili € 18.278,54 €
- erääntyneitä ei ole, muistutetut 2 laskua (yht. 85 €), perinnässä ei ole
- jäsenmaksujen jako vallioikuntien, hallinnon ja lehden kesken – talous- ja vuoden 2023 budjettikokous pidetään PM-kisojen jälkeen

##### 5.5. SRL tuki 2021

- ei vielä tietoa, tiedusteltu

##### 5.6. PRH päivitys

- sääntömuutoksen rekisteröinti, onko tehty? ei vielä, tarkistetaan, onko syksyllä tulossa sääntömuutosehdotuksia, joista voisi ilmoittaa samalla

#### 6§ SIHY 40 v

- ei käsiteltäviä asioita.

#### 7§ Jalostusvallioikunta

- jalostusnäyttely 23.-24.7.2023 - näyttely siirtynyt hevosten koronaviiruksesta johtuen keväältä tulevalle viikonlopulle. Joitain hevosia on jäänyt pois, näyttelyyn on 22 ilmoittautunutta, joista 3 kokonaisarvosteltavaa ja 5 varsaa (su). Tuomareiden lentolippujen siirto on aiheuttanut lisäkuluja. Näillä näkymin näyttely jää 4.000 € miinukselle. Näyttelyhintoja oli peritty liian vähän (Hippos ei ollut päivittänyt uusia hintoja järjestelmään), näyttely on kuitenkin järjestettävä. Maajoukkueen treenit on yhdistetty tapahtumaan (yksi tuomareista GK-tuomari), sillä saadaan vähän kuluja katettu. NV järjestää buffetin.

#### 8§ Koulutusvallioikunta

- FEIF-ohjaaja haku laitettu auki
- tänä vuonna moni on valmistunut FEIF-ohjaajaksi, kv:lta varmistettava, että näitä on käsitelty ja laitettu eteenpäin FEIF:iin

#### 9§ PR-vallioikunta

- juhlalehti – lehti on taittotyövaiheessa ja myöhästyy vähän. Päätöimittaja tuo lehtiä mukanaan PM-kisoihin myyntiin.



- Islanninhevonen -lehden taittajan anomus lisäkorvauksesta juhla-lehden taitosta – Islanninhevonen -lehden taittaja on jättänyt anomuksen vähän isommasta kompensatiosta juhlanumeron taitosta, sillä taittoon menee n. 40 h enemmän kuin muuten. SU on yhteydessä HL:seen ja tiedustellakseen minkälainen korvaus hänellä ole mielessä
- Islanninhevonen -lehden toimitussuunnitelmasta ja -tavasta sekä sisältösuunnitelmasta on keskusteltava tarkemmin. SS on yhteydessä päätoimittajaan ja pyytää häntä kutsumaan porukan koolle.
- toimitussihteerin tehtävä avataan hakuun. Ilmoitukseen olisi hyvä saada tarkempi kuvaus toimesta. Tarvittaessa laitetaan hakuun myös mainosmyyntitehtävä

#### 10§ Nuorisovaliokunta

- ei käsiteltäviä asioita.

#### 11§ Urheiluvaliokunta

- SM-kisat – UV:lle on tullut hyvää palautetta ryhmäluokkien mukaan ottamisesta SM-kisoihin sekä yleisöltä että ratsastajilta. Ryhmäluokissa oli hyvin ratsukoita mukana ja niitä oli kiva seurata. Positiivista palautetta tuli myös siitä, että ryhmäluokat olivat yhdenvertaisesti mukana koko viikonlopun. UV tarkisti eilisessä kokouksessaan, että noin 5 ratsukkoa kaikista ikäluokista olisi saanut vanhoja SM-rajoja rikki muttei saanut uusia rajoja.
- SM-rajat 2023 – UV esitti, että SM-rajat pidetään samana seuraavalle kaudelle yksilö- ja ryhmäluokissa. UV ehdotti, että passien kvaalirajoja muutetaan siten, että ratsukolta vaaditaan kauden aikana yksi (1) hyväksytty juoksu, jotta voi osallistua SM-kisoihin. SM-rajat tai hyväksytty juoksu voi olla saavutettu vuoden 2022 SM-kisoissa tai sen jälkeen. Ratsukon on startattava kauden aikana vähintään yhden kerran. Tämä koskee sekä passi- että ovaaliluokkia. Johtokunta hyväksyi UV:n esityksen.
- Ratsastajien edustajaksi on valittu Laura Nyström, joka osallistui eilen ensimmäistä kertaa UV:n kokoukseen. Ratsastajien edustajan tehtävästi olisi hyvä kirjoittaa selkeä toimenkuva, jotta jokainen tietää, miten informaatio kulkee laajasti ratsastajilta UV:lle ja toisinpäin.

#### 12§ Muualla päätetyt asiat

- ei muualla päätettyjä asioita.

#### 13§ Yhteistyöjärjestöt

12.1. FEIF

12.2. SRL – SU on kirjoittanut ja lähettänyt liitolle johtokunnassa hyväksytyyn SIHY:n vuosisuunnitelman vuodelle 2023.

12.3. ESRA

#### 14§ Muut esille tulevat asiat

14.1. Jäsenistön viestit

- Hanna Hirvoselta (HH) tullut kirje johtokunnalle liittyen SIHY:n edustusta tapahtumissa – HH laittama kirje perustui johtokunnan edeltävässä kokouksessa tehtyyn päätökseen liittyen SIHY:n edustamista Laukkaa Kangasalle -tapahtumassa.

Hanna oli tapahtumaa ja islanninhevosten osallistumista ottanut puheeksi mm. Hevoset Bastionissa -tapahtuman yhteydessä joidenkin johtokunnan jäsenien kanssa. Hänelle oli vastattu, että HH voisi tiedustella ratsukoilta suoraan osallistumista mutta että johtokunnalla on tällä hetkellä kädet täynnä muiden tapahtumien kanssa. Hannan kanssa ei sovittu, että hän voisi viedä asiaa SIHY:n nimissä eteenpäin, hän käsitti asian kuitenkin valitettavasti sillä tavalla.

Johtokunnan on hyvä tehdä selkeät raamit ja pelisäännöt SIHY:n edustukselle tapahtumissa. Tämä voisi mennä esim. PR-valiokunnan kautta ja siihen tulisi olla esitetty tapahtuman suunnitelma ja kulku. Asiaa valmistellaan yhteistyössä SIHY:n kanssa.

Pahoitellaan Hannalle, että asia on aiheuttanut hänelle näin paljon mielipahaa, tässä on ollut väärinkäsityksiä puolin ja toisin. Johtokunta arvostaa suuresti kaikkea sitä työtä mitä ovat tehneet yhdistyksen eteen ja tarvitaan sitä tulevaisuudessakin, toivottavasti antavat jatkossakin



panostuksensa. Paikalliskerhojen, tallien yms. tahojen toiminta erittäin tärkeä ja se mikä luo toimintaa askellajiratsastuksen puolella. SU laatii vastausta ja laittaa sen johtokunnalle oikolukuun

- MK poistui klo 22.32

#### 13.2. SIHY konferenssi

- ideana koota kaikki SIHY:n toimijat (johtokunta, valiokunnat ja muut avainhenkilöt) yhteen viikonlopuksi keskustelemaan SIHY:n toiminnasta, tulevaisuudesta, strategiasta, tavoitteista, visiosta
- ajankohta 2022 syksy?

#### 13.3. SIHY strategia, visio, missio, arvot

- tämä asia on käynnistetty 2019 alkupohdinnoilla ja tätä tulisi jatkaa. Viime vuonna ajatus oli, että tästä tehtäisiin myös jäsenkysely laajasti, että miksi ollaan SIHY:n jäseniä, mitä koetaan tärkeimmäksi ja mikä SIHY on nyt ja tulevaisuudessa.

#### 15§ Ratahanke

- SU käynyt 15.7. paikallisen urakoitsijan kanssa tarkistamassa rataa. Urakoitsijan kanssa on sovittu, että hän tarkistaa urakkatarjouspyynnön ennen sen lähettämistä.
- SS poistui 22.35

#### 16§ NC22

- NC2022 yhteistyösopimus Ålenskur–SIHY hyväksyttiin 10/2022 kokouksessa 17.7.2022, sopimus allekirjoitusta vaille valmis
- kisojen järjestelyiden tilannekatsaus, mitä tehty, mitä työn alla, seuraavat stepit, tarvittavat vapaaehtoiset järjestelyihin

#### 17§ Seuraava kokous

- 16.08.2022 klo 20.00 Meet

#### 18§ Kokouksen päättäminen

- Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 22.41.